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P R O T O K Ó Ł  NR XXXIX/2017 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej 1 grudnia 2017r.  w sali  Domu Kultury           

 w Kotlinie w godz. od 12.00 do 13.30 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

       Otwarcia  XXXIX sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Tomasz 

Kosiński witając: Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, Sekretarza Michała Urbaniaka, 

Skarbnika Gminy Irenę Antczak, radnych, sołtysów i redaktora Gazety Jarocińskiej. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził obecność 15 radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Listy obecności radnych,  sołtysów i zaproszonych osób stanowią załączniki do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Do porządku obrad, przedstawionego przez Przewodniczącego Rady nie wprowadzono 

żadnych zmian.  

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2018 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Kotlin   z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2018. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 10 lat umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kotlin. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2017 rok.   

13. Wolne głosy. 

14. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na XXXVII sesji Rady. 

15.  Zamknięcie obrad.   

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy. 

      Do protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy, który wyłożony został do wglądu na 

posiedzeniu  wspólnym stałych Komisji Rady w dniu 28 listopada br.  i przed dzisiejszą sesją  

nie wniesiono uwag. 

Protokół  został przyjęty przez Radę jednogłośnie -  15 głosami „za”. 

 

4. Interpelacje, wnioski i zapytania. 
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   Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka powiedział, że zbliżamy się do 100 rocznicy 

odzyskania Niepodległości Polski i 100 rocznica wybuchu Powstania Wielkopolskiego, i 

dlatego wnioskuje o ustanowienie roku 2018 Rokiem odzyskania przez Polskę 

Niepodległości i Rokiem Powstania Wielkopolskiego oraz powołanie komitetu honorowego 

ws. obchodów rocznicowych. Do komitetu proponuje powołać: dyrektorów szkół, harcerzy, 

kombatantów, organizacje pozarządowe. Uważał, że rocznice należy godnie uczcić i 

przeznaczyć z budżetu Gminy środki na organizacje obchodów. 

    Przewodniczący Komisji Lucjan Antczak i przewodniczący Rady oznajmili, że 

przychylają się do wniosku wiceprzewodniczącego Rady.  

   Radna Beata Skowrońska podziękowała radnym, że głosowali za przeznaczeniem środków 

finansowych na zakup samochodu strażackiego, który dotarł do OSP Sławoszew. Mówiła, 

że cieszy się, że miejscowość będzie bezpieczna. Radna podziękowała wójtowi za 

ustawienie pachołków na placu przy świetlicy wiejskiej. 

     Przewodniczący Komisji Hieronim Adamski złożył wniosek o wymianę znaku 

drogowego przed przejazdem kolejowym na ul. 15 Sierpnia. 

Wójt powiedział, że po objeździe terenu zauważył, że do wymiany jest wiele znaków 

drogowych. 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności w okresie międzysesyjnym. 

     Przewodniczący Rady Tomasz Kosiński poinformował, że  uchwały podjęte na 37. sesji 

Rady Gminy  odbytej 30 października br.  oraz zgłoszone wnioski i interpelacje radnych 

przekazał Wójtowi Gminy w dniu 3 listopada 2017 r. Natomiast uchwałę podjętą na 38. sesji 

przekazał w dniu 8 listopada br.   

Ponadto przewodniczący Rady poinformował, że uczestniczył w uroczystości odsłonięcia 

popiersia Arkadego Fiedlera  -  patrona Szkoły Podstawowej w Sławoszewie z siedzibą w 

Parzewie. 

6. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał. 

  Realizacja uchwał podjętych na XXXVII  i XXXVIII  sesji  Rady Gminy.  

      Wójt Gminy Mirosław Paterczyk poinformował, że uchwały podjęte na 37. sesji 

przekazano w dniu 3 listopada br. do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu i 

do Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

w dniu 7 listopada br. zostały przekazane do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Wielkopolskiego  uchwały podatkowe i uchwała ws. zmiany budżetu. 

Uchwałę z 38. sesji  przekazano do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu w 

dniu 9 listopada br.  

Poza tym wszystkie uchwały wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i 

umieszczono na stronie  BIP Gminy. 

W okresie od 37. i 38.  sesji Wójt Gminy wydał zarządzenia w sprawie : 

-   zmiany budżetu Gminy na 2017 r.;  

- przeprowadzenia konsultacji z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego; 
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- sprzedaży w drodze przetargu pisemnego nieograniczonego używanego samochodu 

specjalnego pożarniczego stanowiącego własność Gminy Kotlin oraz powołania komisji 

przetargowej; 

- ustalenia projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Kotlin; 

- projektu budżetu Gminy Kotlin na 2018 r.; 

- pierwokupu nieruchomości. 

Zadania zrealizowane w okresie międzysesyjnym to między innymi: 

1. Lokalny Program Rewitalizacji Gminy Kotlin na lata 2017 – 20123 został  wpisany na listę 

programów, co upoważnia Gminę do składania wniosków w przypadku kiedy ogłoszone 

zostaną nabory na konkursy dot. rewitalizacji. 

2. W dniu 22 listopada br. podpisano umowę z Bankiem Spółdzielczym w Jarocinie na 

udzielenie kredytu bankowego długoterminowego w kwocie 1.600.000 zł na sfinansowanie 

zadań majątkowych realizowanych w tym roku. 

3. Podpisana została umowa z wybranym w drodze przetargu wykonawcą - Zakładem 

Projektowania i Wykonawstwa EKOLOGIA Janusz Przybył z Kalisza na wykonanie 

rozbudowy oczyszczalni ścieków w Wyszkach – etap II. W prowadzonym postępowaniu 

złożone zostały 4 oferty. Cena najtańszej oferty to kwota 3.285.698,16 zł brutto. Kwota oferty 

z najwyższą ceną to 5.299.049,21 zł brutto.  

W dniu 28.11.br. przekazany został wykonawcy plac budowy. Zgodnie z podpisaną umową 

wykonawca musi zakończyć prace do dnia 30 listopada 2018 r. 

4. 27 listopada w Urzędzie Marszałkowskim w Poznaniu został złożony wniosek w ramach 

naboru dla działania 4.3 Gospodarka wodno – ściekowa. 

Wniosek dotyczy dofinansowania budowy kanalizacji sanitarnej we wsiach Racendów i  

Wysogotówek oraz rozbudowa oczyszczalni ścieków w Wyszkach – etap II. Całkowita 

wartość projektu 5.155.298,16 zł, kwota dofinansowania to 3.562.604,42 zł. 

5. Do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu 

złożone zostały dokumenty do zawarcia umowy pożyczki na realizację przedsięwzięcia pn. 

Rozbudowa oczyszczalni ścieków w miejscowości Wyszki – etap II. Na podstawie 

wyliczonych kosztów realizacji tego zadania wnioskowana kwota pożyczki to 2.700.000 zł.  

6. Wykonane zostało opracowanie aktualizacji pełno branżowego projektu budowlanego na 

dobudowę i rozbudowę budynku Urzędu Gminy w Kotlinie. 

Prace wykonane zostały przez pracownię architektoniczną Wiesława Motyla z Ostrowa 

Wlkp., który był również autorem pierwszego projektu. 

7. Zakończone i odebrane zostały prace przy wymianie pokrycia dachowego na budynkach 

Szkoły Podstawowej  i świetlicy wiejskiej w Woli Książęcej. 

8. Trwają prace przy budowie drogi  tłuczniowej w Parzewie do pana Miklera, która 

finansowana będzie ze środków funduszu sołeckiego. Prace wykonywane są systemem 

gospodarczym przez pracowników Urzędu Gminy. 

9. Ze środków funduszu sołeckiego wykonany został z kostki polbrukowej plac przy świetlicy 

wiejskiej w Wilczy. Prace wykonywane były systemem gospodarczym przez pracowników 

Urzędu Gminy. 

10. Rozpoczęto budowę chodnika w Orpiszewku. Zadanie to finansowane jest ze środków 

funduszu sołeckiego. 

11. Złożono do Urzędu Marszałkowskiego w Poznaniu sprawozdanie finansowe z wykonania 

zadań drogowych (droga w Woli Książęcej i Kotlinie) objętych dofinansowaniem. Kwota 

dofinansowania to 116.250 zł. 

      

          Przewodniczący Komisji  Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim Adamski 

poinformował, że  na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 28 listopada br.  projekty 

uchwał od pkt.8 do 12, będące w porządku obrad dzisiejszej sesji, w obecności 8 radnych 

zostały zaopiniowane jednogłośnie.  Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za 
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zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków został zaopiniowany 4 

głosami „za” i 4 głosami „wstrzymującymi się”. 

   Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Lucjan Antczak poinformował, że  

na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 28 listopada br. wszystkie projekty uchwał, będące 

w porządku obrad dzisiejszej sesji, zostały zaopiniowane pozytywnie. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

    Radny Zbigniew Orpel powiedział, że uchwalając te stawki rolnicy będą na tym cierpieć. 

Mieszkańcy, którzy podlewali ogródki mogą nie podlewać, a  rolnicy będą płacić, bo 

zwierzęta piją cały rok. 

     Rada Gminy w obecności 15 radnych  podjęła uchwałę nr XXXIX/204/2017 w sprawie 

zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków –  

 9  głosami „za” przy  6 głosach „wstrzymujących”. Uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2018 rok. 

     Rada Gminy w obecności 15 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr XXXIX/205/2017 

w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2018 rok, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

2018 rok. 

     Rada Gminy w obecności 15 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr 

XXXIX/206/2017 w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 

rok , która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Kotlin   z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2018. 

     Rada Gminy w obecności 15 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr XXXIX/207/2017 

w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Kotlin   z organizacjami pozarządowymi i 

innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na rok 2018, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 10 lat 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kotlin. 

     Rada Gminy w obecności 15 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr XXXIX/208/2017 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 10 lat umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kotlin, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2017 rok.   

    Rada Gminy w obecności 15 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr XXXIX/209/2017 

zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2017 rok, która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
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13. Wolne głosy. 

    Radny Tomasz Graczyk wnioskował aby posiedzenia komisji i sesji odbywały się   w 

godzinach popołudniowych.  

    Radna Beata Skowrońska podziękowała powiatowi za wymianę  sierżantów na drodze 

Kotlin – Sucha i za przełożenie części chodnika w Sławoszewie. Radna wnioskowała o 

naprawienie uszkodzonej stalowej barierki na skrzyżowaniu drogi powiatowej Kotlin –Sucha 

z drogą  do Kurcewa i uzupełnienie pobocza przy drodze Kotlin – Sucha na łuku drogi przed 

skrzyżowaniem do Kurcewa.   

     Radny Radosław Wałkiewicz wnioskował o uporządkowanie pobocza przy drodze 

gminnej w Wysogotówku od p. Polinowskiego w stronę Ślewicza. 

     Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka poruszył sprawę melioracji. Zwrócił 

uwagę, że spółki wodne na wsiach zostały zlikwidowane i cała melioracja spoczywa na 

Gminie. Zaznaczył, że w miejscowości Kotlin istnieje spółka i rolnicy płacą składki. Rowy 

są czyszczone przez spółkę, która ma dobry sprzęt. Ponadto powiedział, że należy pomyśleć 

o innym rozwiązaniu, bo obecnie melioracje utrzymuje Gmina. 

     Wójt Gminy powiedział, że utrzymanie rowów leżących przy drogach publicznych należy 

do zarządcy. 

     Radny Radosław Wałkiewicz odniósł się do poruszonego tematu melioracji. Powiedział, 

że na Wysogotówku nie ma spółek. Większość rolników, na własny koszt,  wyczyściło rowy 

melioracyjne i dlaczego mieliby płacić. 

     Radna Marta Hudak powiedziała, że Referat Dróg Powiatowych w Jarocinie w 

odpowiedzi na Jej wniosek ws. zalewanych posesji przez chodnik wzdłuż drogi powiatowej 

w Racendowie prosił o wskazanie tych posesji. Dlatego informuje, że posesje zalewane są  

wzdłuż całego chodnika od  nr 13 do nr 17. 

    Przewodniczący Komisji Lucjan Antczak wnioskował o utwardzenie pobocza drogi 

powiatowej w Sławoszewie naprzeciwko szkoły.  

     Wójt odpowiedział, że wniosek w tej sprawie został zgłoszony do Referatu Dróg 

Powiatowych. Ponadto powiedział, że inne samorządy na swoim terenie ograniczają tonaż na 

drogach. Dlatego wysłał do powiatu wniosek o ograniczenie tonażu do 12 t na drodze Kotlin 

–Sucha. 

    Przewodniczący Komisji Hieronim Adamski powiedział, że  Powiat Pleszewski 

wyremontował drogę Pleszew – Grab i wprowadził ograniczenie prędkości i tonażu, i cały 

transport został przerzucony na nasze drogi. 

    Przewodniczący Rady Tomasz Kosiński wnioskował o interwencje na drodze powiatowej  

w Woli Książęcej.  Krzyżówka na Witaszyce  jest bardzo zarośnięta krzakami, jest bardzo 

słaba widoczność. 

Radna  Beata Skowrońska zgłosiła, że ze Sławoszewa do Kotlina nie można przejechać przez  

Bączew, ponieważ przy jednej z posesji  jest cała wataha psów.   

 

14. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na XXXVIII sesji Rady. 

Wójt Gminy poinformował, że Starostwo Powiatowe w Jarocinie, Referat Dróg Powiatowych 

udzieliło w dniu 10 listopada br.  następującej odpowiedzi na wnioski w sprawie dróg 

powiatowych, zgłoszone na wrześniowej sesji  : 

 w związku z tym, iż chodnik w Racendowie został wybudowany już wiele lat temu i do tej 

pory nie zgłaszano problemów z zalewaniem proszę o wskazanie, których posesji dotyczy 

wniosek, 
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 wniosek dot. uzupełnienia pobocza na łuku drogi Kotlin – Sucha oraz naprawy oznakowania 

pionowego na tej drodze zostanie zrealizowany  w listopadzie br. 

 na drodze powiatowej 4195P Twardów – Kurcew nie planuje się budowy zatok do mijania ze 

względu na wąski pas drogi, 

 celowość wstawienia znaków stop na drodze Twardów – Kurcew zostanie przeanalizowana 

przez Powiatową Komisję ds. Zarządzania Ruchem na Drogach Powiatowych i Gminnych na 

najbliższym posiedzeniu. 

Natomiast do dnia dzisiejszego nie otrzymaliśmy z Referatu Dróg Powiatowych Starostwa 

Powiatowego odpowiedzi na wnioski radnych zgłoszone na sesji październikowej.                                                                                                                                                                                                                        

     Na wnioski , interpelacje i zapytania  zgłoszone przez radnych i sołtysów na 37. sesji Rady w 

dniu 30 października br. wójt  odpowiedział: 

 poprawienie asfaltu  na  ul. Słowackiego w Kotlinie zostanie wykonane w ramach 

bieżących remontów dróg gminnych w przyszłym roku;  

 postawienie ławki przy chodniku wzdłuż drogi Poznańskiej między ulicą 11 Listopada a 

ul. 3 Maja zostanie zrealizowane w przyszłym roku, po zabezpieczeniu  środków 

finansowych; 

  założenie 2  lamp przy ul. Twardowskiej - naprzeciw cmentarza i posesji p. 

Hadrzyńskiego może być zrealizowane po uwzględnieniu środków finansowych                      

w budżecie; 

 prace na  świetlicy wiejskiej w Sławoszewie zostaną wykonane do końca roku 2017;  

 na remizie strażackiej  w Racendowie są zamontowane trzy lampy, z których 2 świecą. 

Lampy włącza się od środka i gdy są wyłączone to nie świecą. 

  przed garażem OSP w Racendowie  zostało wykonane odwodnienie;  

   boisko w Racendowie zostało doprowadzone do porządku; 

 siłownia zewnętrzna zostanie dostarczona i zamontowana do 10 grudnia br.; 

  kanalizacja w Wysogotówku jest objęta gwarancją. Gmina wystąpi o usunięcie usterek 

w uszkodzonej drodze; 

 słupki  po tablicy ogłoszeniowej na ul. J.J.Śniadeckich zostały usunięte;  

 worków na śmieci zostały dostarczone;  

 nie zanotowaliśmy sygnałów od mieszkańców w sprawie nieodbieranie przez ZGO 

odpadów zielonych w innych workach;  

 w sprawie podcięcie akacji przy ul. J.J.Śniadeckich wystąpiliśmy z pismem do księdza 

proboszcza parafii w Kotlinie z uwagi na fakt, że akacje znajdują się na terenie 

probostwa; 

 słup ogłoszeniowy przy ul. Rymarkiewicza  został oczyszczony; 

 ze względu na ograniczone środki finansowe nie jest możliwe uruchomienie w Szkole 

Podstawowej w Kotlinie świetlicy środowiskowej w czasie wakacji; 

 wniosek o założenie lustra na skrzyżowaniu drogi powiatowej w Twardowie został 

zaopiniowany pozytywnie przez Powiatową  Komisję ds. Zarządzania Ruchem.  Lustro 

zostało zamontowane; 

 słupki odblaskowe przy drodze gminnej, ul. Twardowska zostaną zakupione i 

zamontowane; 

 lampy  na Osadach w Twardowie została już zamontowana; 

 skrócenie okresu pomiędzy   terminami odbioru odpadów komunalnych zostanie 

uwzględnione przy uzgadnianiu nowego harmonogramu na rok 2018.  

 



7 

 

Wójt poinformował, że Gmina otrzymała z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji  

uchwałę Komisji Heraldycznej w sprawie  projektu herbu i flagi  Gminy Kotlin.  Komisja 

wyraziła negatywną opinię o projekcie herbu i flagi. Wójt odczytał uzasadnienie do uchwały.  

      Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka  powiedział, że nie spodziewał się, że 

załatwianie flagi tak długo potrwa i będzie tyle zawiłości. Uważał, że Gmina flagę powinna 

mieć, bo jest symbolem promocyjnym.  

       Przewodniczący Komisji Lucjan Antczak  powiedział, że zbliżają się jubileuszowe 

uroczystości i flaga bardzo by się przydała. 

       Skarbnik Irena Antczak powiedziała, że jeśli wykonanie herbu i flagi zlecimy ekspertowi to 

nie znaczy, że będzie pozytywna opinia Komisji Heraldycznej.  

   Wójt przedstawił zestawienie kosztów poniesionych na sieci kanalizacyjnej. 

    Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka poruszył sprawę uchwalonych stawek za wodę i 

ścieki. Stwierdził, że najlepiej  byłoby, jak by wszystko o 10 groszy staniało. Powiedział, że 

stara się mieszkańcom tłumaczyć, że koszty utrzymania kanalizacji rosną lawinowo.  

15.  Zamknięcie obrad.   

Dziękując za udział, Przewodniczący Rady zamknął XXXIX sesję Rady Gminy Kotlin. 

 

        Przewodniczący Rady 

       /-/ Tomasz Kosiński 

 

 

Protokółowała: Wanda Margiela 

 

 

 

 


